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April 16, 2019 
 

 

Community of Zenon Park 
 
Subject : Invitation to a sustainability information session 
 
Dear Board members and staff, 
 
The Village of Zenon Park in partnership with Eco-West is pleased to invite you to an information session, along with 
other Zenon Park businesses and residents.  

 
Thursday  April  25h, 2019,  

 
7pm at the Zenon Park Arena 

 

The objective of the session is to understand the current sustainability priorities of the community through 
a facilitated discussion and workshop. This is following the completion of a  Green house gas emissions in-
ventory for the Village. 
 
The session will be facilitated by two Eco-West representatives with expertise in municipal sustainabil-
ity.  Attendees will be guided through a brief introduction of what sustainability means and some of the 
current sustainability issues facing small / rural municipalities.  The facilitators will then be asked to partici-
pate in priority setting for their community, as related to sustainability issues.   
 
As a business owner or member of the Community of Zenon Park your participation in this meeting is very important.  
If you have any questions don’t hesitate to contact Lisa at the Village Office (306-767-2233). 
 
We look forward to seeing you there. 
 
Sincerely, 
 

 

Gilbert Ferré 
Mayor, Village de Zenon Park 



Box 278, Zenon Park, SK S0E 1W0 

306.767.2233 ph  306.767.2226 fax 

vofzenon@sasktel.net 

Le 16 avril, 2019 

 

Communauté de Zenon Park 
 

Objet : Invitation à une session d’information en développement durable 

 

Maurice, 
Le Village de Zenon Park en partenariat avec Éco-Ouest a le plaisir de vous inviter à une session d’information à la-
quelle tous les entreprises et organismes de Zenon Park sont invités. 

 
 Le jeudi 25 avril 2019  

19h00 à l’aréna de Zenon Park 
 

L'objectif est de comprendre les priorités actuelles de la communauté en matière de développement durable.  Cela 
fait suite à l'achèvement d'un inventaire des émissions de gaz à effet de serre du village. 
 
La session sera animée par deux représentants d’Éco-Ouest, spécialisés dans la durabilité municipale. Il y aura une 
brève introduction de ce que signifie la durabilité et de certains des problèmes de durabilité auxquels sont 
actuellement confrontées les petites municipalités / zones rurales. Ensuite, vous participerez à la définition des 
priorités pour la communauté, en ce qui concerne les questions de durabilité. 
 
Ta participation à cette rencontre est importante. Si tu as des questions, n’hésite pas de communiquer avec Lisa au 
bureau du village (306-767-2233). 
 
Nous espérons vous compter parmi nous le  25 avril.   
 
Veuillez recevoir, Maurice,  mes sincères salutations. 

 

 

Gilbert Ferré 
Maire, Village de Zenon Park 

 

 

 


